

林文捷：观景人

Lin Wenjie: *Promeneur*

展期：2024.07.20-08.18

作品图片 Works Image	作品图注	Captions
	林文捷，玻璃房子， 2024，布面丙烯拼贴，110 × 110 cm。© 林文捷，图 片由艺术家提供。	Lin Wenjie, <i>Glass House</i> , 2024, Acrylic collage on canvas, 110 × 110cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.
	林文捷，人工湖，2024， 布面丙烯拼贴，70 × 60 cm。© 林文捷，图片由艺 术家提供。	Lin Wenjie, <i>Artificial Lake</i> , 2024, Acrylic collage on canvas, 70 × 60 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.
	林文捷，仙人掌园 2， 2024，布面丙烯拼贴，130 × 97 cm。© 林文捷，图 片由艺术家提供。	Lin Wenjie, <i>Cactus Garden 2</i> , 2024, Acrylic collage on canvas, 130 × 97 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.

	<p>林文捷, 仙人掌园, 2023, 布面丙烯, 180 × 142 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Cactus Garden</i>, 2023, Acrylic on canvas, 180 × 142 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 小猫, 2023, 布面丙烯, 60 × 60 cm。 © 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Little Cat</i>, 2023, Acrylic on canvas, 60 × 60 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 小盆景, 2024, 纸面丙烯拼贴, 65 × 65 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Small Bonsai</i>, 2024, Acrylic collage on paper, 65 × 65 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>

	<p>林文捷, 木兰, 2024, 纸面丙烯, 54 × 39 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Lily Magnolia</i>, 2024, Acrylic on paper, 54 × 39 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 海岸, 2021, 布面丙烯拼贴, 146 × 114 cm × 2。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Seashores</i>, 2021, Acrylic collage on canvas, 146 × 114 cm × 2. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 温室游园, 2023, 布面丙烯, 180 × 142 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Greenhouse Tour</i>, 2023, Acrylic on canvas, 180 × 142 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>

	<p>林文捷, 男孩奔跑, 2024, 布面丙烯, 130 × 97 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Running Boy</i>, 2024, Acrylic on canvas, 130 × 97 cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 粉衬衫, 2022, 纸面丙烯, 110 × 75 cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Pink Shirt</i>, 2022, Acrylic on paper, 110 × 75cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>
	<p>林文捷, 红辣椒, 2024, 纸面丙烯拼贴, 65.5 × 49.5cm。© 林文捷, 图片由艺术家提供。</p>	<p>Lin Wenjie, <i>Chili</i>, 2024, Acrylic collage on paper, 65.5 × 49.5cm. ©Lin Wenjie, Courtesy of the artist.</p>